
 

BRM.0012.2.5.2021           

 

 

Protokół nr 23/2020 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 21 września 2021 r. w trybie zdalnym  

(z wykorzystaniem  środków porozumiewania się na odległość) 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 10.20 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Ewa Kempska              – Przewodnicząca Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak   – Członek Komisji 

3. Ewa Podogrodzka           – Członek Komisji 

4. Maciej Basiński              – Członek Komisji 

 

Na posiedzenie Komisji spóźnił się radny Jacek Tarczewski (godz.10.10) 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia. 
 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji online stanowi załącznik nr 1 

do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji, która po sprawdzeniu 

obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego 

składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 22/2021 z posiedzenia Komisji. 

4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 22/2021 z posiedzenia Komisji. 
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 22/2021 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do Protokołu z XLI sesji RMI z 27 września 2021 r.  
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W dyskusji głos zabrali: 
 

Maciej Basiński  – Członek Komisji: 

Czy są jakieś opóźnienia w realizacja punktu dotyczącego Parku Solankowego lub innych tematów 

dotyczących naszej Komisji i czy wszytko jest realizowane zgodnie z planem? 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Na tą chwilę wszystko jest zgodne z planem. 

 

Maciej Basiński  – Członek Komisji: 

Czyli nie ma żadnych opóźnień w realizacji, wszytko jest zgodnie z planem? 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeżeli byłyby opóźnienia to byście byli Państwo zawiadomieni.  

 

Maciej Basiński  – Członek Komisji: 

Rozumiem, dziękuję bardzo. 

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

Czy Miasto Inowrocław otrzymało informacje dotyczące „Programu Polskie Uzdrowiska” i czy 

otrzymało rekompensaty, które były zapowiadane z tytułu utraty opłaty uzdrowiskowej?  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Nie otrzymaliśmy żadnych rekompensat z tego tytułu, utraconych dochodów z tytułu opłaty 

uzdrowiskowej. Nie mamy również żadnej informacji, jeżeli chodzi o przyszłoroczne dotacje 

uzdrowiskowe, które są wynikiem uzyskanych opłat w danym roku. Na tej podstawie są na 2 lata 

przekazywane dotacje.   

 

Patryk Kaźmierczak  – Członek Komisji: 

W tym roku nie jest źle, bo rokiem bazowym jest rok 2019. Niestety kolejne 2 lata mogą być ciężkie                

w tytułu dotacji dla gmin uzdrowiskowych.  

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

W 2022 roku będzie wynosiła ok. 1 miliona złotych, jak również w roku 2023 r. Dochody będą dużo 

mniejsze. Żadnej informacji o rekompensatach z tytułu utraconych dochodów nie mamy.  

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Dodam jeszcze, co wcześniej Pani Skarbnik powiedziała, że Regionalna Izba Obrachunkowa                          

w Bydgoszczy zaopiniowała wykonanie budżetu za I półrocze 2021 r. pozytywnie. 

         

Innych pytań nie było. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Inowrocławia za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 1  , wstrzym. się – 1. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 15/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za I półrocze 2021 r. 
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 

Finansowej za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw – 0  , wstrzym. się – 2. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 16/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2021 r., 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Biblioteki Miejskiej w Inowrocławiu za I półrocze 2020 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0  , wstrzym. się – 2. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 17/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu  finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza w Inowrocławiu za  I półrocze 2021 r. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

Kujawskiego Centrum Kultury w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r.? 
 

głosowanie:   za głosowało – 3 , przeciw - 0, wstrzym. się – 2. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia z dnia 

26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego 

Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Uzdrowiskowa podjęła uchwałę nr 18/2021 o pozytywnym 

zaopiniowaniu informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury                  

w Inowrocławiu za I półrocze 2021 r. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Otrzymałam telefon odnośnie nadmiernych hałasów w Parku Solankowym na odcinku od pawia do 

mostku solankowego. Ta osoba nie jest przeciwna, aby w środku w lokalach grała muzyka, tylko 

zastanawia się dlaczego te lokale wystawiają głośniki na zewnątrz. Proponuję przeprowadzenie kontroli                      

w przyszłym roku, ponieważ jest już po sezonie. Może zobowiążemy Wydział Gospodarki Komunalnej? 

Czy Państwo też macie takie spostrzeżenia, czy wystąpimy z wnioskiem formalnym?    
 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Prawdą jest, że jest głośno. Nie słychać, jeżeli są koncerty w muszli koncertowej. Jeżeli ktoś prowadzi 

swoją działalność, to jeżeli byłoby coś nie tak, to chyba Straż Miejska lub inne instytucje już dawno by 

zareagowały. Jestem za tym, aby to wyjaśnić.   
 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

W środku w lokalach niech ta muzyka będzie… 

Dalsza wypowiedź radnej niezrozumiała. 
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Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Możemy wystąpić w zapytaniem do Straży Miejskiej, ponieważ Wydział Gospodarki to raczej nie za 

bardzo. 

 

Maciej Basiński – Członek Komisji: 

Proponuję, aby do tej sprawy wrócić wiosną, gdyż w okresie zimowym nic nie będzie się działo. Ogródki 

są zamykane. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Możemy w planie pracy zrobić taki punkt lub wyjść osobiście i zobaczyć jak to się przedstawia.  

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Możemy zrobić to na wiosnę, tylko żeby o tym pamiętać. 

 

Patryk Kaźmierczak – Członek Komisji: 

A mieszkańcy próbowali rozmawiać z właścicielami tych ogródków? 

 

Ewa Podogrodzka – Członek Komisji: 

Ta pani, która to zgłaszała nie była nawet z Inowrocławia. My możemy na początek porozmawiać z tymi 

właścicielami.   

 

Jacek Tarczewski – Członek Komisji: 

Państwo radni proszę, zapoznajcie się z regulaminem porządku, regulaminem parku, do czego jesteśmy 

powołani. My mamy stanowić prawo lokalne, a nie je egzekwować. Do egzekwowania prawa są 

powołane właściwe organy wykonawcze z Prezydentem Miasta na czele, są służby i niech to 

zweryfikują. Nie bawmy się w kontrolerów. Zasygnalizować proszę do Wydziału, Straży Miejskiej. 

 

Ewa Kempska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeżeli mamy taką propozycję i zgłoszenie, to jako Komisja Uzdrowiskowa musimy się z tym zapoznać.  

 

Innych pytań nie było.     

     

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Uzdrowiskowej 

 

/-/ Ewa Kempska 
 

 

protokółowała: Agnieszka Bardzińska  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

/podpisany/ 


